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Stengård Skole  
Triumfvej 1, 2800 Kgs. Lyngby 

Telefon: 39 57 37 00 
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Hans Djurhuus __ 

 

Jesper Jørgensen __ afbud 

 

Jørgen Skadhede __afbud 

 

Anders Poulsen __ afbud 

 

Andrea H. Sørensen __afbud 

 

Kirstine Belling __ 

 

Julie Larsen  __ 

 

Christian Hirth (S) __  

 

Tanja Willumsen (S) __ 

 

Peter Rønning (S) __ 

 

Tobias Hobbs __ afbud 

 

 

Maria Frandsen __ 

 

Michael Wold __  

 

Susanne Pliniussen __ 

 

Claus Møller  __ 
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Skolebestyrelsesmøde onsdag d. 29. maj 2024 

kl. 18.00– 20.30 i personalerummet. Der serveres mad under mødet 

 

 

Nr. Afsat tid Emne Bemærkninger 

01 10 
min 

Meddelelser 
a) lærere og 
pædagoger 
b) elever 
c) ledelsen  
 

A) En masse nye børn starter i klubben på man-
dag. Vi er i gang med et skriv til alle de nye – 
det er fedt. I gang med at sige farvel til 6. klas-
serne. Vi har fået en ny medarbejder 10 timer 
om ugen, som vi er rigtig glade for.  
Vi har haft sidste skoledag for 9. klasserne. De 
lavede lege for de små, hvilket fungerede rig-
tigt godt. Efterfølgende show for mellemtrin 
og op. En god dag.  
Så har vi eksamer i gang, så det pulserer. Der-
udover lokaleryk og klargøring til kommende 
Bh. Klasse elever.  
Vi havde idrætsdag som fungerede rigtigt 
godt. 5. og 6. årgang var med som dommere, 
hvilket taler ind i hele fællesskabstankerne – 
en god dag.  
Omprioriteringerne som Claus fortæller mere 
om – men det fylder en del for nogen af vores 
kollegaer.  
Vi har haft praktikanter, som har været her 
længe hvilket vi har fået rundet af 
 

B) Eleverådet er aktivt og har gode ideer til, hvad 
vi skal have fokus på fx flere skraldespande, 
bedre toiletforhold mv. Der skal vælges ny for-
person for eleverådet til kommende år.  
 

C) Forældremøde for de nye børnehaveklasse-
børn. Vi glæder os og er klar til at de starter 
mandag. Vi deler dem i 4 grupper for, at det 
bliver en blidere overgang.  
Fagfordelingen er godt i gang og skemaerne 
bliver lagt i næste uge. Kommer på dagsord-
nen næste gang.  
Så har vi fokus på omproriteringerne, da det 
for nogle medarbejdere får en stor betydning.  



J. nr. 85.15.15Ø54 3 

Sag: 2008/03387 045 
 

02 20 min Kontakt-/triv-
selsforældre 

Færdiggørelse af beskrivelse af rollen, inspireret af 
https://soendersoeskolen.furesoe.dk/media/6188/8-
princip-for-kontaktforaeldreordningen.pdf 
 

Udkastet er blevet taget fint i mod i TA. Vi vil foreslå, 
at vi tager ”forældrebanken” ud.  
Vi lægger op til at skolebestyrelsen inviterer kontakt-
forældrene ind til møde omkring rollen som kontat-
forælder.  
Hvordan kan man som trivselskontaktforældre lave 
trivselsunderstøttende tiltag  

• Første tema kan omhandle: hvilken rolle kan 
man spille som trivselskontaktforældre i for-
bindelse med fællesskaber – hvordan kan man 
bidrage ind i det fællesskabende 

• På næste møde godkender vi et skriv vedr. be-
skrivelsen af rollen som trivselskontaktforæl-
dre samt finder dato for et møde mellem be-
styrelse og trivselskontaktforældre 

03  20 min Forældres an-
svar/rolle i for-
bindelse med 
fællesskaber 

Er drøftet på punkt 2 – som vi arbejder videre med 

04 15 min Tilbagemel-
ding fra mødet 
med Børne- og 
undervisnings-
udvalget 

Hans og Julie har deltaget i BUU møde  
Overordnet et godt møde men for lidt tid.  
 
Vi fik talt meget om frihedsgrader, da vi anser det vig-
tigt for skolens udvikling.  
Vi bragte også co-teachere på banen i forhold til med-
bestemmelse omkring det på den enkelte skole 
 
Vi fik også talt  om tempo og præstation. Fokus på at 
børnene er gode nok hvor de er, og de ikke altid skal 
ind i en ramme om at være på vej til det næste.  
 
Punktet om deltagelsesmuligheder for alle blev me-
get politikkernes punkt. 
 
Der er lavet en VIVE-undersøgelse om grundlaget for 
skolevalg. Det viste meget om, hvorfor vi som foræl-
dre vælger skole, som vi gør. Referatet af denne un-
dersøgelse ligger hos BUU. Michael Mariendal stiller 
sig også til rådighed med at komme ud og gennemgå 
resultaterne af undersøgelsen.  
 

https://soendersoeskolen.furesoe.dk/media/6188/8-princip-for-kontaktforaeldreordningen.pdf
https://soendersoeskolen.furesoe.dk/media/6188/8-princip-for-kontaktforaeldreordningen.pdf
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05 15 min Valg til skole-
bestyrelsen 

På Stengård Skole har vi "forskudte valg" til skolebe-
styrelsen. Det betyder, at der afholdes valg hvert an-
det år hvor der skal vælges henholdsvis tre og fire 
medlemmer. Af de nuværende medlemmer blev Je-
sper og Jørgen valgt i 2020, og det samme gælder for 
Ditte og Martin som har forladt bestyrelsen i valgperi-
oden og er blevet erstattet af Julie og Kirstine. 
Disse fire er derfor på valg. Samtidig er Hans’ plads 
også på valg, da hans dreng forlader skolen til som-
mer. 
 
Der skal udpeges en valgbestyrelse, og valget skal 
planlægges. 
 
Der udskrives valg nu med deadline den 17.6, så der 
kan være fredsvalg den 19.6 kl. 17.  
Andrea, Anders og Claus er valgbestyrer.  
1 skal vælges for en toårig periode og de 4 resterende 
for en fireårig periode.  
 

06 30 min Resultatet af 
de politiske 
processer i for-
bindelse med 
omprioriterin-
ger på børne- 
og ungdoms-
området 

Administrative ledere skal være en del af en stab på 
rådhuset 
Fra budgetnote 7: hvordan kan vi i højere grad skabe 
deltagelsesmuligheder for alle, så færre børn kommer 
i udskilt foranstaltning.  
Fokus på at prioriterer midler anderledes for at styrke 
de inkludernde æringsmiljøer. Det som kan ligne en 
spareøvelse handler om at give pengene tilbage men 
til noget andet fx co-teaching.  
Forslagene til omprioriteringerne har været i høring 
(det blev en kort høringsproces, som gjorde det ud-
fordrende at svare kvalifieret på høringen).  
Vi har ikke indflydelse på den videre beslutningspro-
ces.  
 
Punkter der vedrører skole er:  

- Afkortning af skoledagen 
- Lærere ikke længere i børnehaveklassen; ti-

merne skal tildeles pædagoger i stedet for 
- Afkortelse af skoledagen/Færre skoletimer i 

børnehaveklasserne så børnene skal  være i 
skole fra kl. 8-11 = 15 timer om ugen. Derefter 
SFO 

- Mindre voksennomering i SFO mellem kl. 16-
17 (denne har vi allerede implementeret, da vi 
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vurderer at det er en ressouce, som bruges 
bedre tidligere på dagen 

- Familieklasserne afskaffes 
- Afkortning af pausebånd med 15 min. i udsko-

lingen 
- Fuld afkortning af skoledagen i udskolingen 

(den går vi ikke med, da udskolingen skal gå 
færre timer i skole end mellemtrinnet. Anden 
opmærksomhed er at afkortningen skal ligge 
om morgenen, hvilket ville betyde, at ele-
verne skulle møde kl. 9.30/kl 10.00, hvilket vi 
synes er for sent) 

- Den socioøkonomiske fordelingsnøgle øre-
mærkes til specialundervisning/at styrke in-
kluderende læringsmiljøer 

- Faglig ledelse på skolerne reduceres. Der skal 
afskaffes 10 stillinger. Disse stillinger er alle-
rede omsat eftersom der har været opsigelser 
blandt faglige ledere – disse genbesættes ikke. 
Eftersom vi på Stengård har distribueret le-
delse med 10 TA’er, ligger der en ledelsesstil-
ling der. Det er et organ – en organisering som 
vi er ret glade for. Med omprioriteringen her 
skal vi have drøftet, hvordan vi kan bevare 
funktionen i en udstrækning, som er god og ri-
melig. Vi ved, at vi på sigt ikke kan bevare 
denne organisering men hvordan kan vi al-
ligvel bevare en funktion uden ledelsestiden 
som TA’erne har nu 

 
Vi vægter kontinuitet, så det er de drøftelser vi har 
forude, hvordan vi sikrer det.  
Vi kan ikke på baggrund af disse omprioriteringer gå 
ud og ansætte co-teachere – det vil først komme hen 
ad vejen.  
 

07 15  min Årsberetning Overskrifter til årsberetningen:  
 

- Undersøgelse af det fritidspædagogiske tilbud 
- Fællesskaberne og trivsel (store venner, fea-

tureuger, faste traditioner på tværs af skolen) 
- Princip for mobiltelefoner 
- Høringssvar vedr. distriktsændringerne 
- Skoleudviklingssamtalen 
- Beskrivelse af trivselskontaktforældrerollen 
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- Udgangstilladelse for udskolingne 
- Princip for fællesarrangementer herunder lejr-

skoler 
- Kommende skolebestyrelsesvalg 
- Omprioriteringer 
- Økonomi 
- Ongoing arbejde med de inkluderede lærings-

miljøer og udmøntning af de politiske beslut-
ninger 

- Den gode stemning og samarbejde i bestyrel-
sen 

 
Claus laver skriv til næste bestyrelsesmøde, hvor der 
træffes beslutning om årsberetningen skal være vi-
deo eller skrift 

07 10 
min 

Evt.  

08 10 min Godkendelse 
af referat 

 

09 5 min Punkter til næ-
ste møde 

- Årsberetningen 
- Valg 
- Trivselskontaktforældreskriv 
- Aftale for første møde efter sommerferien 
- Skolebestyrelse med på forældremøder 
- Diamantforløb 

 
 
 
Møderække: 
Onsdag d. 19. juni 
 

 
 


